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 Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 8 / (2022 – 2026) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 12. 12. 2023 o 13:00 h 
 
 
Prítomní :  

1. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 13. Peter Peciar, doc. Ing., PhD. 

2. Ján Danko, Ing., PhD. 14. Juraj Úradníček, doc. Ing., PhD 

3. Roman Fekete, prof. Ing., PhD. 15. Marek Kmeť 

4. Ladislav Gulan, prof. Ing.,PhD. 16. Vladimír Kmeť, Ing. 

5. Martin Gulan, doc. Ing., PhD.               17. Peter Kručay, Bc. 

6. Elena Hudecová, Mgr.  18. Tadeáš Vojtko, Ing. 

7. Vladimír Chmelko, prof. Ing., PhD. 19. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 

8. Branislav Knížat, doc. Ing., PhD.   

9. Jozef Leja, RNDr., PhD.   

10. Peter Letavaj, Mgr., PhD.   

11. Miloš Matúš, doc. Ing., PhD.   

12. Peter Mlynár, doc. Ing., PhD. 

 

  

 
Neprítomní:    

Iveta Čačková, doc. Ing., PhD. – ospr. 

Pavol Sejč, prof. Ing., PhD. – ospr. 

Marián Uváček, Mgr., PhD. – ospr. 

Patrik Bajnok, Bc. 

Zuzana Krajčíková, Bc. 

Ema Novotná, Bc. 

Damián Predáč     

Jana Vozárová, Bc. – ospr.    

 

              

Prizvaní:  Ľubomír Šooš, Dr. h.c. prof. Ing., PhD. – dekan      

 Stanislav Ďuriš, prof. Ing., PhD. – prodekan pre vedu, výskum a III. stupeň vzdelávania 

 Alexander Schrek, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Štefan Gužela, doc. Ing., PhD. – Prodekan pre vzdelávanie, I. a II. stupeň štúdia a starostlivosť 

o študentov 

 Morávek Ivan, Ing., PhD. – vedúci Centra Inovácií  

 

 
 

 
Program: 1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice  

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Informácia o činnosti Centra inovácií   

 5.  Výročná správa za oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za 

akademický rok 2022-2023 

 6. Správa o doktorandskom štúdiu na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za akademický 

rok 2022/2023 

 7. Informácia o priebehu akreditácie 

 8. Rôzne 
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K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. Privítala 

prítomných senátorov a prizvaných hostí.  

- Odovzdanie dekrétu o vykonávaní funkcie tajomníka AS SjF doc. P. Mlynárovi. 

- Odovzdanie dekrétu o členstve v akademickom senáte SjF prof. Feketemu. 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– RNDr. Jozef Leja, PhD. 

– Kmeť Marek 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 18 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení väčšinou hlasov.  

   

Predsedníčka AS SjF STU v Bratislave z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti prodekana prof. Ďuriša navrhla 

zmenu poradia bodov programu zasadnutia v nasledujúcom poradí 1,6,2,3,4,5,7,8. 

Pristúpilo sa k hlasovaniu o zmene programu zasadnutia. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 18 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený väčšinou hlasov. 
 
K bodu 6: 

Prof. Ďuriš prezentoval Správu o doktorandskom štúdiu na SjF STU v Bratislave za akademický rok 

2022/2023. Doktorandské štúdium v danom akademickom roku prebiehalo v 8 akreditovaných študijných 

programoch v rámci dvoch študijných odborov. Celkový počet študujúcich doktorandov je 63 (46 na dennom 

a 17 na externom štúdiu). V predchádzajúcom akademickom roku úspešne ukončilo štúdium 14 doktorandov. 

Rovnako boli prezentované aj aktuálne podmienky prijímacieho konania a rámcový obsah prijímacej skúšky. 

V závere prodekan prof. Ďuriš informoval senátorov o celkových číslach prihlásených, prijatých 

a nastúpených doktorandov na akademický rok 2023/2024.  

 
Diskusia: 

V diskusii boli spomenuté chybné dátumy v zaslanom dokumente na strane 4 a preklep v prezentácií. 
 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.8/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave berie na vedomie informáciu 

„Správa o doktorandskom štúdiu na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za 

akademický rok 2022/2023“ bez pripomienok. 
 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 
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Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.8/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 2: 

Dekan fakulty informoval členov AS SjF STU o zasadnutí Kolégia rektora, ktoré sa konalo v dňoch 23.-

24.11.2023. Tie okrem iného pozostávali z nasledovných bodov:  

- Organizačný poriadok CEPSIT 

- Návrh Dodatku c. 4 k Organizačnému poriadku UZ Študentské domovy a jedálne STU v Bratislave 

- Harmonogram akademického roka 2024/2025 

- Zabezpečenie prístupov do vedeckých EIZ na rok 2024 

- SASPRO 2 – aktualizácia finančného príspevku pre fakulty na rok 2024 

- Grantová schéma na podporu excelentných tímov mladých výskumníkov – vyhodnotenie výzvy 

- Propagácia STU na Festivale vedy a techniky AMAVET 

- Návrh príkazu rektora Riadna inventarizácia majetku, záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov 

Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za obdobie roka 2023 

Aktuálne otázky SjF: 

- Zameranie sa na podávanie KEGA projektov 

- Plán investícií vzhľadom na havarijný stav budov Strojníckej fakulty 

- Požiadavky na personálne zabezpečenie DOD a Strojárskej olympiády, ktoré sa uskutočnia v dňoch 

8.2. a 15.2.2024 

- Výstupy z posudzovania fakulty akreditačnou komisiou 

 
K bodu 3: 

Predsedníčka senátu doc. Brusilová prezentovala informácie zo zasadnutia AS STU, ktoré bolo zamerané na 

nasledujúce body: 

- Personálna zmena na pozícií kvestora, kde poverenú kvestorku Ing. Matúškovú nahradil doc. Bittera 

- Výkonnostné zmluvy verejných VŠ 

- Návrh na zámenu pozemkov medzi STU a UK 

- Predaj telocvične a príslušného pozemku STU v Mlynskej doline UK – zisk cca 800 000€. Táto téma 

bude ešte prerokovaná na zasadnutí AS STU, ktoré je naplánované na 28.02.2024. 

- Schválenie návrhu na zrušenie niektorých univerzitných pracovísk a účelových zariadení STU  

- Návrh na zriadenie dvoch nových univerzitných pracovísk CEPSIT a CEVES 

- Schválenie návrhu na 5% spolufinancovanie navýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU  

 

K bodu 4: 

Ing. Morávek prezentoval činnosť Centra inovácií za r.2023. V prezentácií sa zameral na tieto body: 

- Organizačná štruktúra 

- Financovanie činnosti centra 

- Prehľad realizovaných prác za posledné obdobie 

- Rekonštrukcia priestorov a vytvorenie nových laboratórií 

- Riešené projekty a HZ 

- Ďalšie smerovanie Centra inovácií 

 

Diskusia: 

Prof. Gulan – Aký je konkrétny finančný prínos CI? 

Doc. Gulan – Prečo nie je CI prezentované na fakultných web stránkach? 

Doc. Peciar – Aké sú plány v nasledujúcom období, vzhľadom na personálne obsadenie CI? 

Prof. Chmelko – Je súčasná koncepcia CI vyhovujúca pre väčšinu ústavov na SjF? 

V rámci diskusie dekan informoval o uvažovaných podmienkach používania vybavenia prototypovej dielne 

a pracovnom režime na strojnom vybavení. 
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Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.8/2023:  

Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave berie na vedomie informáciu 

o činnosti Centra inovácií za r.2023.  
 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.8/2023 bolo schválené jednomyseľne. 
 
 
K bodu 5: 

Výročná správa za oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave za akademický rok 2022-2023, 

ktorú predložil prodekan doc. Gužela a ktorú mal následne schváliť AS SjF nebola prezentovaná z dôvodu 

odchodu viacerých senátorov. Nakoľko akademický senát nebol uznášaniaschopný, bol tento bod presunutý 

na ďalšie zasadnutie AS SjF. 

 
 
K bodu 7: 

Dekan fakulty informoval o priebehu akreditácie. Tie boli zhrnuté do nasledovných bodov: 

- Možnosti vykonať malé formálne zmeny 

- Časový harmonogram postupu akreditácie a akreditácií bakalárskych a inžinierskych 

študijných programoch 

- Postup pri odstraňovaní nedostatkov  

Okrem uvedených informácií spomínal aj nedostatky zistené akreditačnou agentúrou: 

–  Rada nemá kritéria pre členov 

–  slabé kritéria pre habilitačné a inauguračné konania 

–  častá obmena študentov v študentskej rade 

–  veľký počet študijných programov 

–  potreba zníženia počtu publikácií v MDPI 

–  nedostatočne komunikovaná transformácia smerom k fakultám 

–  nesystematické vzdelávanie pedagógov 

–  malý počet študentských mobilít a výskumných stáží 

–  malá otvorenosť voči iným zahraničným univerzitám 

–  nízke možnosti vzdelávania učiteľov 

–  slabá finančná motivácia pedagogických pracovníkov 

 

Diskusia: 

Prof. Chmelko – Aký je postup pri žiadaní o zmeny v akreditácií? 

Doc. Gužela – Výzva pre pedagógov, aby študenti boli aktívnejší pri hodnotení v systéme. Je to jedna 

z požiadaviek úspešnej akreditácie. Taktiež objasnil možnosti zmeny garantov predmetov. 

Doc. Matúš – Nastolil otázku relevantnosti výsledkov evaluácie predmetov študentami, vzhľadom na ich 

počet. Je možné študentom udeliť povinnosť hodnotiť absolvované predmety a zaviesť to aj do študentského 

poriadku? 

Prof. Šooš – Nutnosť diskusie so študentami o problémových predmetoch a snaha nájsť optimálne riešenie s 

cieľom zvýšiť úspešnosť týchto predmetov.  

Doc. Brusilová – Aké je zastúpenie skupín študentov (Bc., Ing., PhD.) pri hodnotení predmetov? 

Kmeť – Je možné hodnotiť iba predmety, ktoré sú v danom semestri aktuálne? 

Doc. Gužela – Predstavil informácie o prezentácií spôsobu fungovania fakulty pre potenciálne nových 
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študentov na stredných školách čo by mohlo prispieť k zvýšeniu povedomia o SjF a úspešnosti absolvovania 

šúdia na fakulte. Taktiež informoval o zložení prijatých študentov, kde klesá podiel z priemysloviek (80/20 – 

gymnázium/priemyselné školy). 

Doc. Knížat – Sú nejaké možnosti ako zmeniť otázky akreditačnej agentúry, nakoľko sú málo zrozumiteľné? 
 
 
K bodu 8: 

Doc. Matúš – Vyjadril požiadavku o skoršie zasielanie materiálov, na čo reagovala predesdníčka senátu, že 

materiály sú odosielané v súlade s Rokovacím poriadkom AS SjF, t.j. najneskôr 3 pracovné dni pred termínom 

zasadnutia senátu. 

Prof. Chmelko, prof. Šooš, doc. Brusilová – diskusia o neúčasti senátorov za študentskú časť na zasadnutiach. 

Doc. Danko – Aká je budúcnosť obchodu s učebnou literatúrou, ktorý sa nachádza v priestoroch fakulty a je 

dlhodobo zavretý. 

Prof. Šooš – Informoval o pláne rekonštrukcie Auly a priľahlých toaliet na SjF, ktorý zahŕňa aj využitie 

priestorov obchodu s literatúrou. Taktiež uviedol myšlienku reorganizácie priestorov študovne tak, aby viac 

zodpovedala potrebám študentov. Vhodné by bolo aj zvýšenie počtu miest na relax/štúdium mimo učební.  

Doc. Brusilová – Potreba zistenia požiadaviek študentov vzhľadom na využívanie priestorov knižnice a pod. 

Ing. Kmeť – Súčasné pravidlá študovne (dodržiavanie ticha) neumožňujú využívať tento priestor na 

skupinové štúdium viacerých študentov. 

Doc. Knížat – Otázky z oblasti použitia vlastných finančných výnosov na kritické účely (napr. aj 

rekonštrukciu priestorov). Reagoval dekan, ktorý objasnil mechanizmus využitia výnosov a rezervného 

fondu. Taktiež spomenul, že je v pláne aj riešenie havarijného stavu hydraulických laboratórií na Vazovovej 

ulici.  

Doc. Brusilová, Prof. Chmelko, prof. Šooš – diskusia o rozdeľovaní financií v rámci STU a nutnosť 

vytvorenia fakultnej taktiky pri požiadavkách finančného krytia rekonštrukcií.  

Doc. Matúš – konštatoval zlý stav fakultného dvora. 

Prof. Šooš – informoval o ukončení stavebných úprav na FCHTP do 31.12.2023 a finalizácií projektu 

ACCORD. 

Doc. Gulan – vyjadril kritiku voči odignorovanej informácii o propagácií fakulty v Báčskom Petrovci, čo bola 

akcia zameraná na propagáciu štúdia zahraničných Slovákov na našej fakulte. Doc. Gulan uviedol, že 

prodekanovi pre propagáciu bol 2x zaslaný mail, v ktorom bol okrem iného uvedený záujem týchto študentov 

o štúdium na Strojníckej fakulte. Žiaľ, táto informácia zostala bez povšimnutia. Prof. Šooš prisľúbil 

prešetrenie a vyvodenie dôsledkov. 
 
 

Následne predsedníčka AS SjF STU doc. Brusilová poďakovala všetkým prítomným senátorom za ich účasť 

a ukončila zasadnutie. 
 
 

Zapísal: doc. Ing. Peter Mlynár, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : RNDr. Jozef Leja, PhD. ....................................................... 

 
Kmeť Marek ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 08. 01. 2024 

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  

 

 

 


